
Verslag Agendacommissie

Datum 18 december 2019

Tijd 18:30 - 19:15

Locatie Vergaderzaal 3

Voorzitter Hennie van der Wal

Aanwezig Wobine Buijs, Sidney van den Bergh, Alfons Prinssen, Henriëtte Renders, Jan Zoll, 

Hilde de Wit, Herman van Kessel, Dolf Warris, Marja Donkers, Marijke Beijers.

Afwezig Gé Wagemakers en Roger van den akker

1 Opening, afmeldingen, mededelingen

We hebben een afmelding ontvangen van Gé Wagemakers en Roger van den Akker. 

2 Vaststelling van de agenda

3 Ingekomen post, nagekomen stukken

3.1 Initiatiefvoorstel CDA Klein Leningenfonds Osse Ondernemers 2019

Het CDA stelt de volgende route voor: 

 Zienswijze B&W uiterlijk binnen op dinsdag 7 januari 2020

 Adviescommissie donderdag 16 januari 2020, 

 evt. voorafgaand op maandag 13 januari een technisch overleg (als dat 

nodig wordt gevonden)

 Raadsvergadering donderdag 30 januari 2020

Mevrouw Buijs deelt mede dat, in verband met het kerstreces, het voor het college 

niet mogelijk is om 7 januari een zienswijze te geven. 

De heer Van den Bergh vindt het geen probleem als de zienswijze later komt. 

De Raadsgriffie koppelt dit nog terug met wethouder Den Brok. 

Er is behoefte aan een technisch overleg. De Raadsgriffie plant dit in na overleg met 

de heer Van den Bergh.

3.2 Podiumbijeenkomsten Duurzame Polder / Regionale Energie Strategie 

(RES) 

Er zijn, naar aanleiding van de behandeling van duurzame polder en RES in de 

commissies, twee verzoeken van insprekers om hun verhaal verder te mogen 

toelichten tijdens een Podiumbijeenkomst. 

GroenLinks wijst erop dat er vanuit de heer Remi al eerder een verzoek voor een 

Podiumbijeenkomst is gedaan en dat er toen uiteindelijk geen gebruik is gemaakt 

van de ruimte die werd geboden, maar dat er een andere bijeenkomst werd 
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georganiseerd. 

PvdA vraagt of er een Podiumbijeenkomst moet komen. 

Beter Oss wijst erop dat tijdens de commissievergadering wel verwachtingen zijn 

gewekt. De VVD sluit zich hierbij aan. 

D66 deelt mede dat er sinds de eerdere inspreekreacties veel is gebeurd. 

CDA stelt voor om alle voor- en tegenstanders een podium te geven. PvdA sluit zich 

hierbij aan. 

Mevrouw Buijs wijst erop dat het RES-bod een belangrijk besluit is voor Oss. Niet 

alle informatie lijkt helder. Bij de Agendacommissie blijkt behoefte aan informatie 

over de energietransitie. Mevrouw Beijers hoort graag welke vragen er dan nog 

leven? Mevrouw Buijs zal een voorzet doen voor de inhoud van een informatieve 

avond waarbij de 2 insprekers ruimte krijgen, maar bijvoorbeeld ook de provincie. 

Inhoudelijk moet de bijeenkomst wel iets toevoegen.

Het onderwerp zal voor de volgende vergadering van de Agendacommissie 

geagendeerd worden. Daar kan dan verder besproken worden hoe de avond wordt 

ingevuld. 

 

3.3 Proces aanleveren motivering ingekomen B-stukken

Memo van de griffie met procesvoorstel voor het aanleveren van motivering bij 

ingekomen stukken. Mevrouw Beijers licht de memo toe. 

GroenLinks is van mening dat dit meer werk oplevert en ziet liever dat tijdens de 

Agendacommissie de agendering en motivering besproken wordt. 

CDA vraagt waarom al eerder agendering en motivatie aan te geven. Op deze 

manier zijn we het debat aan het kapot-regelen.

D66 wil het debat en de vergadering niet helemaal dicht timmeren.

SP heeft een praktisch probleem. De fractie vergadert op dinsdagavond en het is 

niet mogelijk om de motivatie voor woensdag 12.00 uur door te geven. 

PvdA wijst er nog op dat niet iedere voorzitter zich aan de afspraken m.b.t. 

interrupties en sprekers houdt. 

Mevrouw Beijers wijst erop dat er tijdens de vergadering van de Agendacommissie 

efficiënter vergaderd kan worden als de motivaties al eerder bekend zijn. De 

vergadertijd van de Agendacommissie is beperkt. Tijdens de Agendacommissie hoeft 

op deze manier alleen nog gesproken te worden over zaken die niet duidelijk zijn of 

nog aangevuld moeten worden. Dat scheelt tijd.

Niet iedereen is overtuigd van dit proces, maar de Agendacommissie gaat ermee 

akkoord om het de komende cyclus te proberen. Mocht het niets toevoegen kan het 

altijd nog terug gedraaid worden. 

3.4 Samenwerkingsovereenkomst Van Wanrooij – Gemeente Oss en Financiën

Besluit college van 17 december 2019. Eerder in de Agendacommissie van 26 
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september is al een memo behandeld over afwijkende aanlevering van stukken. 

VDG vraagt of er nog een technisch overleg georganiseerd wordt. 

Mevrouw Beijers antwoordt dat een technisch overleg is gepland op 13 januari 2020 

en dat er die avond, op verzoek van de Raadswerkgroep Omgevingswet, ook een 

ambtelijk overleg over het bestemmingsplan Buitengebied is. 

PvdA en SP stellen de vertrouwelijkheid van de vergaderdocumenten aan de orde. 

Mevrouw Buijs wijst erop dat een technisch overleg niet openbaar is. Tijdens dat 

overleg kan vrijelijk gesproken worden, ook over de vertrouwelijke stukken. De raad 

kan zijn controlerende rol pakken. Het bestuurlijke gesprek dat later volgt is 

openbaar. 

De Agendacommissie gaat akkoord met agendering in een gezamenlijke 

commissievergadering.

3.a Besluitenlijst college niet-openbaar

Geen opmerkingen. 

4 Terugblik vergaderingen

D66 vraagt aandacht voor het geluid tijdens de vergaderingen. Tijdens de laatste 

commissievergadering in de raadzaal (12 december) konden de mensen op de gang 

het debat slecht volgen omdat het geluid heel slecht was. 

D66 vraagt of het mogelijk is om tijdens de vergaderingen het woord te voeren ook 

al is dat niet eerder, tijdens de Agendacommissie, aangegeven. 

VVD, VDG, SP en GroenLinks vinden dat geen probleem. 

Mevrouw Buijs wijst erop dat tijdens de Agendacommissie aangegeven kan worden 

of je het woord wil voeren. Heb je dat niet gedaan en wil je toch iets zeggen dan kun 

je dat het beste bij de voorzitter aangeven bij de mededelingen.

GroenLinks vraag aandacht voor de spreektijden. De voorzitters gaan hier niet 

consequent mee om. Ook is de vraag of er ook spreektijden moeten gelden voor de 

portefeuillehouders. 

Afgesproken wordt dat de portefeuillehouders geen inleidingen meer geven, maar 

alleen de gestelde vragen beantwoorden. Technische vragen zullen schriftelijk 

beantwoord worden. 

SP wijst erop dat de optelklok niet voor iedereen zichtbaar is. 

De Agendacommissie vond de rol van mevrouw Buijs als gespreksleider een goede 

oplossing. Mevrouw Buijs deelt mede dat ze ook in het vervolg beschikbaar is voor 

deze rol. 
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Er wordt aandacht gevraagd voor het applaudisseren tijdens vergaderingen. Per 

vergadering kijken wat wel / niet kan. Ook vraagt de Agendacommissie aandacht 

voor ‘het op de man spelen’ van sommige (in)sprekers. 

 

5 Verslag vergadering d.d. 14 november 2019

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

6 Vaststelling conceptagenda's raadsadviescommissies

6.1 Commissie Ruimte

Ter advisering A – Niet 

bespreken

BI – 1 termijn/geen 

debat/weergeven 

standpunt/bestuurlijke 

vragen aan 

portefeuillehouder

BII – 2 

termijnen/debat/meer

dere woordvoerders in 

de tweede termijn

Verordening 

geldlening 

zonne-

panelenproject

BI

Woonvisie 

gemeente Oss 

2020, 

Portefeuillemana

gement 2019 en 

woonwensen-

onderzoek 2019

BII GroenLinks vraagt of het woonwagenbeleid ook opgenomen had moeten 

worden. Mevrouw Buijs antwoord dat, uit praktische overweging daar nog 

naar gekeken moet worden. 

 

Voor kennisgeving AI -  Niet 

bespreken

BI - Kort 

statement / 

opmerking / 

bestuurlijke vraag

BII - 1 termijn / 

geen debat / op 

verzoek geven 

fracties mening / 

beperkte 

interrupties van 

portefeuillehouder 

worden 

toegestaan
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Aanleg verbreed fietspad 

N625 Oss-Lithoijen

BI SP vraagt hoe de breedte van het fietspad tot stand is 

gekomen? 

Prestatieafspraken 2020 met 

woningcorporaties Brabant 

Wonen en Mooiland

BI CDA. Motivatie volgt per mail. 

Brieven doorgestuurd uit Raadsvergadering 19 december 2019

Ter opiniering Toetsen Besluiten

Wat is mijn 

oordeel over 

de 

leesbaarheid 

van het 

voorstel?

Wat is mijn 

oordeel over 

de 

volledigheid 

van het 

voorstel?

Wat vind ik 

van de 

kwaliteit van 

het voorstel 

als geheel, is 

het voldoende 

om nu over te 

kunnen 

agenderen?

Wat zegt de 

griffie over 

de kwaliteit 

van het 

voorstel?

Welke 

informatie 

(bijvoorbeeld 

over risico’s 

of belangen) 

mis ik nog 

om te 

kunnen 

agenderen?

Verzilverlening 

Oss 

Stimuleringsfonds 

Volkshuisvesting 

(SVn)

6.2 Commissie Sociaal Bestuurlijk

Ter advisering A – Niet 

bespreken

BI – 1 termijn/geen 

debat/weergeven 

standpunt/bestuurlijke 

vragen aan 

portefeuillehouder

BII – 2 

termijnen/debat/meer

dere woordvoerders in 

de tweede termijn

Zienswijze 

Beleidsplan 

2020-2023 

Veiligheidsregio 

BII SP wil de financiering aan de orde stellen.
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Brabant Noord

Voor kennisgeving AI -  Niet 

bespreken

BI - Kort 

statement / 

opmerking / 

bestuurlijke vraag

BII - 1 termijn / 

geen debat / op 

verzoek geven 

fracties mening / 

beperkte 

interrupties van 

portefeuillehouder 

worden 

toegestaan

Controleprotocol 2020 en 

normenkader 2019

BI CDA wil de mogelijkheden om tussentijds bij te sturen 

bespreken. 

Raadsinformatiebrief naar 

aanleiding van de Tweede 

Kamerbrief naar een betere 

organisatie van jeugdhulp, 

jeugdbescherming en 

jeugdreclassering

BII SP D66: Onderwerp wordt binnenkort besproken. Het verzoek 

is om alles te bundelen en in één keer te behandelen. De 

Agendacommissie gaat akkoord. 

Regionaal koersdocument 

Opvang, ondersteuning en 

zorg voor inwoners met een 

psychische kwetsbaarheid

BII SP, D66 en PvdA missen inhoudelijke reacties. Er is te weinig 

informatie.

VTH-plan 2020 en 

Uitvoeringsplan Team 

TOR/HOR 2020

BII GroenLinks wil het plan in een gezamenlijke commissie 

bespreken. SP vraagt waarom het een ingekomen stuk is. 

Mevrouw Buijs antwoordt dat het hier gaat om een bevoegdheid 

van het college. De Agendacommissie besluit tot behandeling in 

een gezamenlijke commissie, bespreking in 2 termijnen. 

7 Vaststelling conceptagenda raadsvergadering 30 januari 2020

De vandaag verzonden artikel 42 vragen worden aan de agenda van de 

raadsvergadering toegevoegd. 

De Agendacommissie stelt, met nakoming van bovenstaande, de agenda vast. 

8 Wijzigingen Vergaderdata 2020
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9 Voorstel tot het houden van een besloten vergadering

Niet van toepassing

10 Rondvraag

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

11 Sluiting


